
BP/A. 0008 12.2010
Joanna Zabłocka-Łudzeń Łomianki 30.01.2020

Radna Miasta i Gminy Łomianki kk vr 2
- I

z ramienia Prawai Sprawiedliwości guRMIZ"
30 STY. 2020M 9 OM zesci MOG

WNIOSEK

DO PANI BURMISTRZ MAŁGORZATY ŻEBROWSKIEJ-PIOTRAK

W imieniu mieszkańców Dąbrowy Zachodniej, Leśneji Rajskiej oraz
osiedla Równoległa, zwracam się z wnioskiem o interwencję w Generalnej
Dyrekcji Dróg i Autostrad w następującej sprawie.

W związkuz poprzednimi wystąpieniami Zarządów osiedli Dąbrowa
Zachodnia, Dąbrowa Rajska, DąbrowaLeśnai osiedla Równoległa, w sprawie
zabezpieczeń przy planowanej trasie ekspresowej S7, na odcinku od ul.
Kolejowej do Trenów,a w szczególności zaplanowania ochronnych pasów
zieleni, obniżenia nasypów i podwyższenia ekranów,proszę o udzielenie
informacji , czy na obecnym etapie planowania, wyżej wymienione postulaty
zostały uwzględnione przy opracowywaniu trasy S7 na podanym odcinku.
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